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Notice of Delivery Time and Location Adjustment 

including 2021 Fasting Month Schedule 

关于调整送餐时间，新增地点 

以及 2021斋戒月送餐的通知 

 

To All Department: 

各部门： 

 

Due to the increase in the quantity of meals during meal delivery, canteen 

management team has proposed for some adjustments of delivery time and 

locations. A new meal delivery schedule will be effective on 1st April 2021 and 

the estimated arrival time for each delivery location will be adjusted 

accordingly, please refer attachment. 

 

由于现场送餐人数日渐增加，食堂管理团队建议更改一些送餐时间和地

点。从 2021年 4月 1日起正式启动新的送餐时间表，各送餐点预计到达时

间相应进行调整，详见附件。 

 

If there are any abnormalities or need of consultation during the meal 

delivery, please call the hotline 8331199 (Non-Halal) and 8331188 (Halal). In 

the meantime, the Halal canteens will be preparing for meal delivery during 

the upcoming fasting month starting on 13th or 14th April 2021. The delivery 

time for Sahur will be at 3:00am. Please cooperate with the canteens to 

follow up for the one-month temporary meal delivery plan for the Muslim 
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employees. If there’s any enquiry, please contact Canteen Management, 

Joanne  +673 8676726 or Lim Boon Haw +673 8796807.  

送餐过程中如有任何异常情况或需要咨询，请拨打送餐热线+673 8331199

（非清真）、+673 8331188（清真）。同时穆斯林食堂将要为来临的斋戒

月 4月 13 或 14日 2021开始准备送餐。送餐时间为 3点早晨开始。请各位

同事配合食堂为穆斯林员工跟进为期一个月的临时送餐计划。如果有不明

处，请联系食堂管理员，陈婉素 +673 8676726 或 林文豪 +673 8796807. 

 

 

特此通知。 

Hereby Notify  

 

附件：送餐时间表  

Attachment: Meal Delivery Time Table 

总经理办公室    

2021年 3月 24日    
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